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W sprawie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych interpeluje radny Michał Starobrat, natomiast

radny Łukasz Gibała interpeluje do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie inwestycji budowlanych w

trybie tzw. ustawy antycovidowej.

- Grupa mieszkańców Kurdwanowa oraz rodzice dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej

nr 162 zwrócili się do mnie z zapytaniem i sugestią wykonania sygnalizacji świetlnej na

przejściu dla pieszych na ulicy Stanisława Stojałowskiego obok pętli autobusowej – pisze w

interpelacji radny Michał Starobrat i prosi Prezydenta o informację, jakie w tej sprawie jest

stanowisko Miejskiego Inżyniera Ruchu. - Czy jest to dobre rozwiązanie i czy istnieją prawne

możliwości wykonania w tym miejscu sygnalizacji świetlnej – pyta radny.

Radny Łukasz Gibała interpeluje w sprawie inwestycji budowlanych w trybie tzw. ustawy

antycovidowej. - W okresie od marca do początku września tego roku inwestorzy, pod

warunkiem, że cel ich zamierzenia budowlanego był zgodny z ustawą, mogli pomijać procedurę

uzyskiwania pozwolenia na budowę, nie obowiązywały ich zapisy miejscowych planów

zagospodarowania przestrzennego, a także przepisy dotyczące ochrony zabytków. Zamierzenie

ustawodawcy, jakim było ułatwienie budowy szpitali polowych czy przebudowy istniejących

placówek medycznych w celu dostosowania ich do nowych wyzwań, było ze wszech miar

słuszne. Wiadomo już jednak, że ze względu na ogólność przepisów były one nadużywane m.in.

w celu realizacji inwestycji typowo deweloperskich – pisze radny w interpelacji i pyta

Prezydenta: ile zawiadomień o realizacji inwestycji w ramach przeciwdziałania COVID-19 na

podstawie art. 12 Ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem,

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi

sytuacji kryzysowych wpłynęło do Urzędu Miasta Krakowa? Czy w najbliższej przyszłości

planowane są kontrole dotyczące inwestycji zgłoszonych w trybie art. 12 tzw. ustawy

antycovidowej? Czy w przypadku, jeśli kontrola takich inwestycji wzbudziła lub wzbudzi

wątpliwości co do ich zgodnego z ustawą przeznaczenia, rozważa Pan podjęcie kroków

prawnych w celu wstrzymania budowy?
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